
华泰财险附加共用赔偿限额条款（CB 版 Cyber 款） 
 

兹经双方了解并同意，尽管本保险合同存在其他约定，但是，保险人就本保险合同及明细表所

述保险单的总赔偿责任不超过明细表约定的共用赔偿限额，此总赔偿责任与遭受赔偿请求的次

数、遭受索赔的被保险人的人数、提出该赔偿请求的时间或其涉及的赔偿金额无关。 
 

本附加条款并不增加明细表所载的赔偿限额。 
 

本保险合同其他条款维持不变。 
 
 

Tie-In-Limits Endorsement 
 

Notwithstanding anything to the contrary in this Policy, it is understood and agreed that the 
combined total aggregate Limit of Liability that the Insurer and the [       ] shall be liable to pay for all 
Loss irrespective of the number of Claims or the number of Insured(s) who claim and irrespective of 
the amounts of any such Claims or when they are made under all insurance covers combined 
involving both this Policy and the policy issued [         ] with policy number of [                      ] shall be 
[                      ]. 
 
This endorsement shall not be construed so as to increase the Limit of Liability Shown in Item of the 
Schedule. 
In all other respects this Policy remains unaltered. 


